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1. Rakennusjärjestyksen läpikäynti 
2. Keskusteltiin mahdollisuudesta saada Holman alue kunnan ja kuntalaisten käyttöön tai 

mahdollisesti ostettavaksi. 
3. Kunnanhallituksen edustaja kiitti puheenvuorossaan lautakunnan jäsenten tapaa 

nostaa päätöksenteossa esille eri näkökohtia. Elinvoimalautakunta tekee erinomaista 
työtä ja kunnanhallituksen edustajan mukaan on hienoa, jos tällä linjalla jatketaan. 

4. Lautakunta totesi yhteisesti, että elinvoimalautakunnan päätöksenteon näkökulmasta 
on tärkeää, että kaavoituksen kehittämistyöryhmän loppuraportin toimenpide-
esityksistä saadaan päätökset tehdyksi mahdollisimman nopeasti. 

 
 
  

 
 


